

David Scherf

Gesetz und Evangelium im Nachkriegsprotestantismus

Eine Untersuchung am Beispiel von Ernst Wolf, Helmut Thielicke und Carl Heinz Ratschow

[Law and Gospel in Post-War Protestantism. A Study on the Example of Ernst Wolf, Helmut Thielicke and Carl Heinz Ratschow.]

Published in German.

Law and gospel is a central theological category of political ethics, which Protestant theologians have been using since the 1920s to try and define the unsettled relationship between the state and Protestantism. David Scherf examines three theologians and their attempts to reinterpret this relationship with their own understandings of the meaning of law and gospel.

David Scherf Geboren 1988; Studium der Evangelischen Theologie in München, Kiel und Hamburg; 2013 Erstes Kirchliches Examen der Ev.-Luth. Landeskirche Hannovers; Stipendiat im Promotionskolleg »Transformationsprozesse im neuzeitlichen Protestantismus« der Universitäten Göttingen und Osnabrück; 2017 Promotion (Dr. Phil.) Osnabrück; Vikar in der Ev.-Luth. Kirchengemeinde Poing Christuskirche; derzeit Pfarrer an der Ev.-Luth. Kirchengemeinde Amberg Erlöserkirche.



2019. XII, 285 pages. RBRD 5

ISBN 978-3-16-157677-5
hardcover 79,00 €

ISBN 978-3-16-157678-2
eBook PDF 79,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/gesetz-und-evangelium-im-nachkriegsprotestantismus-9783161576775?no_cache=1
order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17
Fax: +49 (0)7071-51104